

No. 87-12



The Embassy of the Russian Federation in the Republic of Indonesia presents its compliments to the Secretariat of the Association of Southeast Asian Nations and has the honor to inform that on May 3, 2011 Dmitry Medvedev, President of the Russian Federation, signed the Federal Law on Ratification of the Third Protocol Amending the Treaty of Amity and Cooperation in Southeast Asia, which was adopted by the State Duma of the Federal Assembly of the Russian Federation on April 22, 2011 and approved by the Council of Federation of the Federal Assembly of the Russian Federation on April 27, 2011.

The Embassy asks to bring the abovementioned information to the notice of all relevant sides in the ASEAN Member States.

The Embassy avails itself of this opportunity to renew to the ASEAN Secretariat the assurances of its highest consideration.

RECEIVED

13 JUN 2011

SECRETARIAT OF
ASEAN
INDONESIA CONFERENCE

THE SECRETARIAT OF
THE ASSOCIATION OF SOUTHEAST
ASIAN NATIONS

Jakarta

Jakarta, « 17 » May 2011



ASEAN SECRETARIAT		
RECEIVED 17	MAIL 7	
DATE 24/05/11	TIME 14.00	
BY MFS		
DESTINATION	ACTION	INFO
SECRET		TEC
SECRET		MCA
SECRET		KCA
COMMENT:		



ПОСОЛЬСТВО
РОССИЙСКОЙ ФЕДЕРАЦИИ

№ 81-к

Посольство Российской Федерации в Республике Индонезии свидетельствует свое уважение Секретариату Ассоциации государств Юго-Восточной Азии и имеет честь сообщить, что 3 мая 2011 года Президент Российской Федерации Д.А.Медведев подписал Федеральный закон «О ратификации Третьего протокола о внесении изменений в Договор о дружбе и сотрудничестве в Юго-Восточной Азии», который был принят Государственной Думой Федерального Собрания Российской Федерации 22 апреля 2011 года и одобрен Советом Федерации Федерального Собрания Российской Федерации 27 апреля 2011 года.

Посольство просит довести вышеуказанную информацию до всех заинтересованных сторон в государствах-членах АСЕАН.

Посольство пользуется настоящим случаем, чтобы возобновить Секретариату АСЕАН уверения в своем самом высоком уважении.

Джакарта, « 17 » мая 2011 года



СЕКРЕТАРИАТУ
АССОЦИАЦИИ ГОСУДАРСТВ
ЮГО-ВОСТОЧНОЙ АЗИИ

Джакарта